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Zápis z 11. jednání Komise RHMP pro odstraňování  následků 
povodně 2013 dne 3. 7. 2013  

 
 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 

 
 

 
  
  

Program jednání: 
 

1. Úvodní slovo  
2. Kontrola plnění úkolů  
3. Aktuální situace na území hl. m. Prahy  
4. Různé 

 
 
 
 
1. Úvodní slovo 
 
Místopředseda Komise Rady hl. m. Prahy pro odstraňování následků povodně 2013 (dále 
jen „komise“) Ing. Pavel Richter se ujal vedení 11. jednání komise a přivítal přítomné hosty.  
 
 
2. Kontrola plnění úkolů  
+ 3. Aktuální situace na území hl. m. Prahy 
 
Žádosti na ministra financí ČR 
• Ing. P. Paneš, Ph.D. informoval, že HMP obdrželo druhou polovinu finančních 

prostředků ze státního rozpočtu ve výši 50 mil. Kč na krytí povodňových škod. Na 
jednání RHMP dne 16. 7. 2013 budou finance zařazeny do rozpočtu hl. m. Prahy.  

• Ing. L. Pivec – doplnil, že TSK již obdrželo 55 mil. Kč. 
 
Dopravní situace 
• Ing. L. Pivec zmínil, že cyklostezka kolem ZOO bude uzavřena ještě asi měsíc. 
• MUDr. J. Valášek – Zdravotnická záchranná služba hl. m. Prahy vznesl dotaz, od kdy je 

plánována uzávěra a na jak dlouho.  
• PVK řeší bezpečnostní omezení dopravy, počítá se s omezením v řádu měsíců. 
• Ing. P. Richter shledává jako nejlepší z diskutovaných variant nalezení jiného parkování 

pro Golemy. 
• Ing. J. Juránek se obrátil s dotazem na TSK, zda by bylo možné upravit souběžnou ulici 

s Proseckou od výmolů, aby tato mohla být použita na výjezd Golemů. 
• Ing. L. Pivec přislíbil prověřit tuto možnost. 
• MUDr. J. Valášek uvedl, že ulice Kundratka je pro výjezd vozů použitelná, zde se vozy 

vytočí do zatáčky bez obtíží, nicméně je potřeba silnici opravit.  
• PVK podotklo, že úprava bude prováděna ražbou stávající štoly, v níž budou kaverny, 

takže oprava bude časově náročnější.  
• Místopředseda komise Ing. P. Richter uložil úkol TSK opravit povrch silnice v ulici 

Kundratka a vyřešit zákaz parkování v místě pro průjezd Golemu.  
 



2 

Protipovodňové zábrany 
• Ing. J. Juránek sdělil, že zábrany se čistí a za účasti vojáků jsou uklízeny. 

 
Armáda  
• Ing. J. Juránek připomněl termín spolupráce s vojáky – 14. 7. 2013.  
• Mgr. V. Kožíšková domluvila ve spolupráci s Armádou ČR odstranění stavby majitelky, 

která nemohla vlastními silami objekt zbourat, a to v městské části Praha – Lahovice. 
 
Černé stavby 
• Ing. I. Jakoubková – shromažďuje informace z městských částí o výskytu černých 

staveb, vede evidenci těchto staveb ve spolupráci se stavebními úřady. 
 
Stromovka  
• Ing. R. Herkusová uvedla, že některé stromy budou ve Stromovce ještě dokáceny, 

v lokalitě budou umístěny vývěsky upozorňující na zvýšenou opatrnost. 
 
ÚČOV  
• Členové komise se shodně dohodli, že se Ing. J. Bouček z odboru OMI MHMP spojí 

s Povodím Vltavy. 
 
Těžké hrazení v ulici Za Elektrárnou  
• Ing. D. Albert, Ph.D. informoval komisi, že co se týče hrazení, je vše potřebné 

zabezpečeno, půlka by se měla odvézt během dne. 
 
Povodňové linky 
• Ing. F. Ginzl uvedl, že operační středisko je schopno zajistit rozběh Callcentra               

do 3 hodin, výpočetní technika bude v nainstalované konfiguraci umístěna v operačním 
středisku natrvalo. 

• V souvislosti s povodňovou zprávou budou v řádu měsíců řešena opatření k nápravě.  
 
Čerpadla  
• Ing. D. Albert, Ph.D. informoval členy komise o tom, že plánovaná schůzka 

k problematice čerpadel prozatím neproběhla, pouze Mgr. T. Dolanský jednal s Ing. D. 
Machovou ve věci podpisu 3 roky starého protokolu o převzetí čerpadel do správy. Úkol 
trvá. 

 
Provoz humanitárního skladu  
• Ing. J. Juránek doporučil uzavřít humanitární sklad ve čtvrtek dne 4. 7. 2013 ve 14:30 

hod., od příštího týdne bude sklad otevřen jen dle běžné pracovní doby Správy služeb 
HMP. RHMP svým usnesením č. 1159 ze dne 2. 7. 2013 schválila zvýšení 
neinvestičního příspěvku pro Správu služeb HMP na pořízení humanitárního materiálu 
pro hlavní město Prahu, který je potřebný při odstraňování následků krizových situací.  

 
Městská policie HMP 
• Je připravena ukončit páskování na posledním nepřístupném místě v parku Stromovka. 

 
Velká Chuchle  
• dopis pro starostu městské části Praha – Velká Chuchle je připraven k podpisu                

I. náměstka. 
 
 
Lávka v Troji  
• je otevřena pro veřejnost. 
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Rozvodna na Chodově 
• dle informace Ing. F. Ginzla se rozvodna nachází v normálním provozním režimu. 

 
Správa služeb HMP 
• Ing. J. Juránek sdělil, že již obdržel informaci ke KOMOKO, zábrany budou dočištěny 

v půlce července. 
• Po revizi pevných částí žádá o zaslání zprávy. 

 
 
4. Různé  
 
Narušená podezdívka u Čertovky 
• Místopředseda komise Ing. P. Richter byl osloven Ing. J. Friedelem ve věci 

protipovodňových zábran vedle vrat z Čertovky. V místě je narušená podezdívka, bude 
nutná oprava. 

• Ing. I. Jakoubková zmínila objednávku na opravu u společnosti Metrostav, proces opravy 
by měl být v chodu. 

• Ing. D. Albert, Ph.D. informoval, že bylo objednáno měření u zakládání staveb, 
v průběhu příštího týdne by měly být k dispozici výsledky z měření. 

• Ing. R. Svoboda shledává nutnost vyjasnit, kdo bude průběh opravy sledovat, zda OMI, 
SVM nebo Správa služeb. Zdůraznil potřebu změny systému a navrhl svolat v této věci 
pracovní schůzku, nejlépe za účasti VRV a. s.  

• Ing. P. Richter uvedl, že je třeba vyřešit vyvádění majetku, pokud majetek není předán, 
zůstává SVM MHMP.  

• Ing. I. Jakoubková doplnila, že kvůli narušené zdi bylo již jednáno, existuje informace o 
aktuálním stavu, společnost VRV a. s. má plány a bližší informace. 

• Ing. P. Richter se dotázal, kdo dělá kontrolu stacionárních součástí zábran. 
• Ing. J. Juránek nabídl pomoc s vizuální kontrolou. 
• Ing. R. Svoboda připomněl, že BKR MHMP zajišťuje periodicky najatou firmou prohlídky. 
• Ing. P. Richter uložil úkol BKR MHMP zjistit, v jakém rozsahu a jakým způsobem 

probíhá technický dohled. Tato problematika bude řešena na příští komisi. 
 
 Zdravotnická záchranná služba hl. m. Prahy 
• se pokusí oslovit Dopravní podnik hl. m. Prahy ve věci parkování, zda by bylo možné 

Golema deponovat na Klíčově či na Kačerově. 
 
Podpis protokolu o převzetí čerpadel 
• zajistí společně Mgr. Dolanský + Ing. Machová + Ing. Juránek 

 
Hegertova cihelna 
• Marek Šmíd – z městské části Praha 1 nejsou prozatím žádné informace k Hegertově 

cihelně, bude svolána pracovní schůzka s OMI MHMP kvůli manuálu pro hasiče. Je 
třeba definovat poučení k systému, jakým způsobem by měl fungovat do budoucna. 

 
Příští jednání komise se uskuteční ve středu dne 10. 7. 2013 od 17:00 hod. v zasedací 
místnosti Nová Rada, 1. patro, Mariánské nám. 2, Praha 1. 
 
 
Schválil: místopředseda komise Ing. Pavel Richter 
 
Zapsala: Ladislava Šimková 
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